
Verksamhetsberättelse avelsrådet 2023 

 

Under 2023 har vi haft ett antal telefonmöten samt att det bytts ut och tillkommit personer i 
avelsrådet. 

2 st råd till uppfödare ang. parning har gjorts. 

Vi har jobbat med RAS för Mudi, Pumi och Puli.  

En ny anpassad hälsoenkät har tagits fram och skickas ut på mail. 

Efter att svaren från hälsoenkäten inkommit skall de sammanställas och läggas in på respektive 
ras.  

En förenklad RAS är redan klar för Komondor. 

 

 

 Peter Björklund     För styrelsen och tillika Puli 

 Carina Ris  Fram till 26 April för Pumi 

 Eva Brauer  För Mudi samt från 26 april även Pumi 

 Rosmarie Karlsson  För Komondor 

 

  

 


